

【重要通知】

因應新型冠狀病毒防疫工作，創孵中心由即日起（9月25日）暫停所有公眾活動、場地租借使用及訪客接待直至另行通知。而原定9月25日舉行的“動創快樂”工作坊、9月27日及29日晚上舉行的“商業業務計劃書”工作坊將延期舉行直至另行通知。創孵中心將全力配合政府及衛生部門發出的相關指引，倘有任何最新消息，本中心將於官網、facebook、微信公眾號以及IG等平台公佈。多謝配合！

【Important Notice】

In response to the epidemic prevention work of the COVID-19, all public events, venue rental activities and site visit will be suspended effective from 25th September until further notice. The scheduled workshops including (25th Sept, 27th Sept & 29th Sept) will be postponed until further notice. The center will cooperate with the government and health bureau's epidemic prevention directives to the fullest extent. Any further updates will be announced on the official website, facebook, WeChat public account and IG platform of the center. Thank you for your cooperation!



2021-09-25